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https://www.100test.com/kao_ti2020/646/2021_2022_2011_E5_9B_

9B_E7_BA_A7_c83_646599.htm 考生们已进入2011年6月四六级

考试复习阶段。百考试题为大家收集整理了2011四级写作常

用句式：表示重要性，希望对大家有用！ 表示重要性或必要

性 1.It’s important to set aside time for relaxation,hobbies,and

entertainment as well. 2.Improved consumer confidence is extremely

important to an economic recovery 3.What is important in both

stories that honesty was seen as an important part of the American

character. 4.The ability to observe keenly and in detail is necessary

for anyone who wishes to become a scientist. 5.To find a solution to

a conflict, it is often necessary to make some kind of compromise

6.A harmonious atmosphere is essential(necessary

/critical/indispensable)to successful reform 7.It is essential that the

increase in production should be geared to the increase in public

demand. 8.We should make a careful study of the problem and try to

find out a solution to it. 相关推荐：#0000ff>名师教你征服2011英

语四级考试：听力 #0000ff>名师教你征服2011英语四级考试：

阅读 #0000ff>名师教你征服2011英语四级考试：写作 特别提

醒：为方便大家能及时准确的查看2011年英语四级考试相关

信息，建议各位考生收藏#333333>百考试题英语四级考试频

道点击收藏，我们会第一时间发布相关信息。 100Test 下载频

道开通，各类考试题目直接下载。详细请访问

www.100test.com 


